



သက်တမ်းတိုးရန် ပြင်ဆင်နေပါသည်။

Medicaid လွှမ်းခြုံမှု

အမေးများသောမေးခွန်းများ

ပုံမှန်အားဖြင့်၊ သင်သည် Medicaid လွှမ်းခြုံမှုအတွက် အရည်အချင်းပြည့်မီဆဲဖြစ်ကြောင်း သေချာစေရန် Nebraska Department of Health and Human Services (DHHS) သည် တစ်နှစ်လျှင် တစ်ကြိမ် စစ်ဆေးပါသည်။ ဤနှစ်စဉ်သုံးသပ်ချက်များကို "သက်တမ်းတိုးခြင်း" ဟုခေါ်သည်။ COVID-19 ကပ်ရောဂါကာလအတွင်း၊ DHHS သည် မည်သူတစ်ဦးတစ်ယောက်၏ လွှမ်းခြုံမှုကို ရပ်ဆိုင်းထားခြင်းမရှိပေ။ ဖက်ဒရယ်ပြည်သူ့ကျန်းမာရေး အရေးပေါ်အခြေအနေအကြောင်း ဤနေရာတွင် ပိုမိုလေ့လာပါ။

<https://dhhs.ne.gov/Pages/Medicaid-PHE.aspx>

2023 ခုနှစ် မတ်လ 1 ရက်နေ့မှ စတင်၍ Nebraska Medicaid သည် Medicaid လွှမ်းခြုံမှုအတွက် အရည်အချင်းပြည့်မီသေးသူအား ပြန်လည်သုံးသပ်ပါမည်။ ဤ FAQ သည် သင်၏ သက်တမ်းတိုးခြင်းအတွက် ပြင်ဆင်ရန်နှင့် သင့်ကျန်းမာရေး လွှမ်းခြုံမှုတွင် မလိုအပ်သော ကွာဟချက်ကို မည်သို့ရှောင်ရှားရမည်ကို ရှင်းပြထားသည်။

မေး။ ကျွန်ုပ်၏သက်တမ်းတိုးမှုအတွက် ပြင်ဆင်ထားကြောင်း သေချာစေရန် ကျွန်ုပ်ဘာလုပ်နိုင်သနည်း။

A. DHHS တွင် သင့်အတွက် အကောင်းဆုံး ဆက်သွယ်ရန် အချက်အလက် ရှိကြောင်း သေချာပါစေ။

၎င်းတွင် သင်၏စာပို့လိပ်စာ၊ ဖုန်းနံပါတ်နှင့် အီးမေးလ်လိပ်စာတို့ ပါဝင်သည်။ သင်၏ဆက်သွယ်ရန်အချက်အလက်သည် ခေတ်မီကြောင်းသေချာစေရန်၊ **သင်လုပ်နိုင်သည်-**

- ACCESSNebraska.ne.gov တွင်ကျွန်ုပ်တို့ကိုအွန်လိုင်းမှလာရောက်ကြည့်ရှုပါ
- DHHS.ANDICenter@nebraska.gov တွင်ကျွန်ုပ်တို့ကိုအီးမေးလ်ပို့ပါ
- ကျွန်ုပ်တို့ကို (402) 742-2351 သို့ Fax ဖြင့်ဆက်သွယ်ပါ
- ဖုန်းခေါ်ဆိုခ- o Toll Free- (855) 632-7633 o Omaha: (402) 595-1178 o Lincoln: (402) 473-7000 o TDD: (402) 471-7256

မေး။ မည်သည့်ပြောင်းလဲမှုများကို DHHS သို့ သတင်းပို့ရမည်နည်း။

A. သင်၏ဆက်သွယ်ရန်အချက်အလက်များအပြင် Medicaid ကို သင်လျှောက်ထားပြီးကတည်းက သင့်ဝင်ငွေ သို့မဟုတ် အရင်းအမြစ်များ

ပြောင်းလဲသွားခြင်းရှိမရှိ DHHS ကို အသိပေးသင့်သည်။ သင့်အိမ်ထောင်စုသည် ပြောင်းလဲခြင်းရှိမရှိ (အိမ်ထောင်ပြုခြင်း၊ ကွာရှင်းပြတ်စဲခြင်း၊ ကိုယ်ဝန်၊ သို့မဟုတ် ကလေးအသစ်) တို့ကိုလည်း အသိပေးသင့်ပါသည်။

မေး။ ကျွန်ုပ်၏ သက်တမ်းတိုးမှုသည် မည်သည့်အချိန်တွင် ကုန်ဆုံးမည်နည်း။

A. သက်တမ်းတိုးရက်စွဲများသည် ယေဘုယျအားဖြင့် Medicaid အတွက် သင်ပထမဆုံးအရည်အချင်းပြည့်မီသောလပေါ်တွင်မူတည်ပါသည်။ Medicaid အဖွဲ့ဝင်တိုင်းအတွက် တူညီသောလမဟုတ်ပါ။

သင်၏အကျိုးခံစားခွင့်များကိုစီမံခန့်ခွဲရန် ACCESSNebraska နှင့် အွန်လိုင်းအကောင့်တစ်ခုအတွက် အကောင့်ဖွင့်ထားပါက၊ သင်၏နောက်ထပ်သက်တမ်းတိုးရမည့်အချိန်ကိုသိရန် သင့်အကောင့်သို့ဝင်ရောက်ပြီးနောက် 'Medicaid သက်တမ်းတိုးခြင်း' အင်္ဂါရပ်ကို အသုံးပြုနိုင်ပါသည်။ သင့်အကောင့်သို့ဝင်ရောက်ရန် ACCESSNebraska.ne.gov သို့ဝင်ရောက်ကြည့်ရှုပါ သို့မဟုတ် အထက်ဖော်ပြပါဖုန်းနံပါတ်များသို့ ကျွန်ုပ်တို့ထံ ဆက်သွယ်နိုင်ပါသည်။

မေးသက်တမ်းတိုးတာ တစ်ခါမှ မလုပ်ဖူးဘူး။ ဘာကိုဆိုလိုတာလဲ?

A. သက်တမ်းတိုးခြင်းသည် ပုံမှန်အားဖြင့် တစ်နှစ်လျှင် တစ်ကြိမ်ဖြစ်သည်။ သက်တမ်းတိုးရန် အချိန်ရောက်သောအခါ၊ အသက်အရွယ်နှင့် ဝင်ငွေကဲ့သို့သော သင်နှင့် သင့်မိသားစုအတွက် ကျွန်ုပ်တို့ရရှိထားသော အချက်အလက်များသည် မှန်ကန်နေသေးကြောင်း DHHS မှ အတည်ပြုပါသည်။ သင်၏ အပ်ဒိတ်အချက်အလက်များဖြင့်၊ သင်သည် Medicaid လွှမ်းခြုံမှုအတွက် အရည်အချင်းပြည့်မီဆဲဖြစ်ကြောင်း သေချာပါသည်။

တစ်ခါတစ်ရံတွင်၊ DHHS သည် သင့်အား မဆက်သွယ်ဘဲ ဤသက်တမ်းတိုးမှုများကို အပြီးသတ်နိုင်သည်။ ကျွန်ုပ်တို့သည် နောက်ထပ်အချက်အလက်များ လိုအပ်ပါက၊ ကျွန်ုပ်တို့သည် သင့်အား အကြောင်းကြားစာတစ်စောင်ပေးပို့ပါမည်။

မေး။ မနှစ်က သက်တမ်းတိုးပြီးပြီ။ ဒါက ငါ့အတွက် ဘာကို ဆိုလိုတာလဲ။

A. ယေဘုယျအားဖြင့်၊ သင်၏သက်တမ်းတိုးခြင်းကို မနှစ်ကကဲ့သို့ပင် တစ်လခန့်တွင် မြင်တွေ့နိုင်သည်။ DHHS သည် လာမည့်နှစ်တွင် အဖွဲ့ဝင်များ၏ အရည်အချင်းပြည့်မီမှုကို ပြန်လည်သုံးသပ်ပါမည်။

သင်၏အကျိုးခံစားခွင့်များကိုစီမံခန့်ခွဲရန် ACCESSNebraska နှင့်အွန်လိုင်းအကောင့်တစ်ခုအတွက် အကောင့်ဖွင့်ထားပါက၊ သင်၏နောက်ထပ်သက်တမ်းတိုးရမည့်အချိန်ကိုသိရန် သင့်အကောင့်ထဲသို့ဝင်ရောက်ပြီးနောက် 'Medicaid သက်တမ်းတိုးခြင်း' အင်္ဂါရပ်ကို အသုံးပြုနိုင်ပါသည်။ အကောင့် သို့မဟုတ် အထက်ဖော်ပြပါ ဖုန်းနံပါတ်များသို့ ဆက်သွယ်နိုင်ပါသည်။

မေး။ သက်တမ်းတိုးသတိပေးချက်ကို ဘယ်အချိန်မှာ ရနိုင်မလဲ။

A. တစ်ခါတစ်ရံတွင် DHHS သည် သင့်အား မဆက်သွယ်ဘဲ သက်တမ်းတိုးမှုများ ပြီးမြောက်နိုင်သည်။ ကျွန်ုပ်တို့ နောက်ထပ်အချက်အလက်များ လိုအပ်ပါက၊ သင့်အား သက်တမ်းတိုးရန် ရက် 60 မတိုင်မီအထိ အကြောင်းကြားစာတစ်စောင် သင့်ထံ ပေးပို့ပါမည်။

သင်၏အကျိုးခံစားခွင့်များကိုစီမံခန့်ခွဲရန် ACCESSNebraska နှင့်

အွန်လိုင်းအကောင့်တစ်ခုအတွက် အကောင့်ဖွင့်ထားပါက၊
သင်၏နောက်ထပ်သက်တမ်းတိုးရမည့်အချိန်ကိုသိရန်
သင့်အကောင့်သို့ဝင်ရောက်ပြီးနောက် 'Medicaid သက်တမ်းတိုးခြင်း' အင်္ဂါရပ်ကို
အသုံးပြုနိုင်ပါသည်။ သင့်အကောင့်သို့ဝင်ရောက်ရန် [ACCESSNebraska.ne.gov](https://ACCESSNebraska.gov)
သို့ဝင်ရောက်ကြည့်ရှုပါ သို့မဟုတ် အထက်ဖော်ပြပါဖုန်းနံပါတ်များသို့ ကျွန်ုပ်တို့ထံ
ဆက်သွယ်နိုင်ပါသည်။

မေး သက်တမ်းတိုးသတိပေးချက်ကို ကျွန်ုပ်လက်ခံရရှိခဲ့ပါသည်။ ငါဘာလုပ်ဖို့လိုသလဲ။

A. သက်တမ်းတိုးသတိပေးချက်ကို မတုံ့ပြန်ပါက သင်၏ Medicaid အကျုံးဝင်မှုကို
ဆုံးရှုံးနိုင်ပါသည်။ ဤအကြောင်းကြောင့် အကျုံးဝင်မှု ဆုံးရှုံးသွားပါက DHHS ဖြင့် သင်၏
သက်တမ်းတိုးခြင်းကို အပြီးသတ်ရန် ရက် 90 ရှိသည်။ ဤသက်တမ်းတိုးပြီးနောက်
သင်သည် အရည်အချင်းပြည့်မီသေးပါက သင်၏ အကျုံးဝင်မှုကို
ပြန်လည်စတင်ပါမည်။

မေး။ ကျွန်ုပ်၏သက်တမ်းတိုးခြင်းကို မပြီးမြောက်ပါက မည်သို့ဖြစ်မည်နည်း။

A. သင်၏သက်တမ်းတိုးခြင်းကို မပြီးမြောက်ပါက DHHS သည် သင်၏ Medicaid
အကျုံးဝင်မှုကို အဆုံးသတ်နိုင်ပါသည်။ ဤအကြောင်းကြောင့် အကျုံးဝင်မှု
ဆုံးရှုံးသွားပါက၊ DHHS မှ သင်၏ သက်တမ်းတိုး သတိပေးချက်ကို တုံ့ပြန်ရန် ရက် 90
ကြာ ကျေးဇူးတော်ကာလ ရှိပါသည်။ ဤသက်တမ်းတိုးပြီးနောက် သင်သည်
အရည်အချင်းပြည့်မီသေးပါက သင်၏ အကျုံးဝင်မှုကို ပြန်လည်စတင်ပါမည်။

**မေး။ ကျွန်ုပ်သည် ကျွန်ုပ်၏သက်တမ်းတိုးခြင်းကို ပြီးမြောက်ပါက သို့သော် ကျွန်ုပ်သည် Medicaid
အတွက် အရည်အချင်းပြည့်မီတော့မည်မဟုတ်ပါ။**

A. သင်၏ Medicaid လွှမ်းခြုံမှု ပြီးဆုံးသည့်အခါတွင် သင့်အား အသိပေးအကြောင်းကြားစာတစ်ခု ရရှိပါမည်။ အကယ်၍ သင်သည် Medicaid အတွက် အရည်အချင်းပြည့်မီခြင်း မရှိတော့ပါက၊ ကျန်းမာရေး လွှမ်းခြုံမှုအတွက် ငွေကြေးအကူအညီအတွက် သင် အရည်အချင်းပြည့်မီခြင်း ရှိ၊

မေး။ ဈေးကွက်မှတစ်ဆင့် မည်သည့် အကျုံးဝင်မှုရရှိနိုင်သနည်း၊ ကျွန်ုပ်မည်ကဲ့သို့ လျှောက်ထားရမည်နည်း။

A. ဈေးကွက်မှတစ်ဆင့် ကျန်းမာရေး အကျုံးဝင်မှုသည် ဆေးညွှန်းဆေးဝါးများ၊ ဆရာဝန်ထံ သွားရောက်ခြင်း၊ အရေးပေါ်ကုသခြင်း၊ ဆေးရုံသို့ သွားရောက်ခြင်းနှင့် အခြားအရာများ ပါဝင်သည်။ DHHS သည် သင့်အချက်အလက်များကို ဈေးကွက်သို့ ပေးပို့ပါက၊ ဈေးကွက်သည် သင့်အား လျှောက်လွှာတစ်ခုဖြည့်စွက်ခြင်းနှင့်ပတ်သက်သည့် စာတစ်စောင်ပေးပို့မည်ဖြစ်ပြီး သင်သည် ငွေကြေးအကူအညီအတွက် အရည်အချင်းပြည့်မီနိုင်ပါသည်။ ပိုမိုသိရှိလိုပါက၊ သင်သည် HealthCare.gov သို့သွားပါ သို့မဟုတ် 1-800-318-2596 (TTY: 1-855-889-4325) တွင် Call Center သို့ ဆက်သွယ်နိုင်ပါသည်။

မေး။ လူများသည် Medicaid အတွက် လျှောက်ထားနိုင်ပါသလား။

ဖြေ။ ဟုတ်ကဲ့၊ DHHS သည် ပုံမှန်အတိုင်း Medicaid လျှောက်လွှာအသစ်များကို ဆက်လက်လက်ခံပါမည်။



မေး။

A. မဟုတ်ပါ။ DHHS သည် Medicaid အကျိုးဝင်သူတိုင်းသည် လွှမ်းခြုံမှုအတွက် အရည်အချင်းပြည့်မီမှုရှိမရှိ စစ်ဆေးနေပါသည်။ လွှမ်းခြုံမှုအတွက် အရည်အချင်းပြည့်မီနိုင်သူအတွက် လက်ရှိပြောင်းလဲမှုများ မရှိပါ။

မေး။ ကျွန်ုပ်၏ Medicaid အကျိုးခံစားခွင့်များအတွက် အပြောင်းအလဲများ ရှိမလား။

A. လက်ရှိအကျိုးဝင်ခံစားခွင့်များအတွက် လက်ရှိပြောင်းလဲမှုတစ်စုံတစ်ရာမရှိပါ။

